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PROTOKÓŁ NR XX/08 
z sesji Rady Powiatu Zgierskiego 
odbytej w dniu 30 maja 2008 r. 

w Starostwie Powiatowym w Zgierzu 
 
Ustawowa liczba radnych 27 
Stan faktyczny radnych  27 
Radni obecni    26 
 
Porządek obrad sesji: 
1. Otwarcie XX sesji Rady Powiatu Zgierskiego. 
2. Uwagi do porządku obrad XX sesji. 
3. Przyjęcie protokołów z XVIII i XIX  sesji. 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
5. Przyjęcie rocznego sprawozdania z działalności Komendanta Powiatowego Policji                   

w Zgierzu i informacji o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego. 
6. Przyjęcie informacji Komendanta Powiatowego Państwowej StraŜy PoŜarnej w Zgierzu                

o stanie bezpieczeństwa i ochrony przeciwpoŜarowej oraz zagroŜeniach poŜarowych 
Powiatu Zgierskiego. 

7. Podjęcie uchwał w sprawach: 
a) uchylenia uchwały Nr XV/147/08 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 24 stycznia 2008r. 

w sprawie utworzenia Powiatowego Technikum Logistycznego w Bratoszewicach; 
b) uchylenia uchwały Nr XV/148/08 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 24 stycznia 2008r. 

w sprawie przekształcenia Technikum w Bratoszewicach wchodzącego w skład 
Zespołu Szkół Rolniczych  im. Batalionów Chłopskich w Bratoszewicach; 

c) zmiany uchwały nr XIV/144/07 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 27 grudnia 2007r.               
w sprawie uchwalenia budŜetu Powiatu Zgierskiego na rok 2008; 

d) przyjęcia Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Powiatu Zgierskiego na lata                    
2007-2013; 

e) wyraŜenia zgody na udział Powiatu Zgierskiego w realizacji projektu „Budowa 
Zintegrowanego Systemu e-Usług Publicznych Województwa Łódzkiego (Wrota 
Regionu Łódzkiego)”; 

f) ustalenia wysokości wynagrodzenia Starosty Zgierskiego; 
g) zmiany Statutu Powiatu Zgierskiego. 

8. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Zgierskiego o działalności między sesjami 
Rady Powiatu. 

9. Informacja Starosty Zgierskiego o pracach Zarządu i wykonaniu uchwał Rady w okresie 
między sesjami. 

10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
11. Oświadczenia i wnioski radnych. 
12. Zapytania i oświadczenia osób nie będących radnymi. 
13. Zamknięcie obrad XX sesji Rady Powiatu Zgierskiego. 
 
Porządek obrad stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 
Ad. 1 
Przewodniczący Rady Powiatu Zgierskiego Józef Dziemdziela otworzył XX sesję Rady 
Powiatu Zgierskiego o godz. 1005 .  
Stwierdził prawomocność obrad na podstawie listy obecności, którą podpisało 25 radnych. 
Powitał radnych, Zarząd Powiatu Zgierskiego, pracowników Starostwa Powiatowego  
w Zgierzu oraz gości, w tym: przedstawiciela Komendy Powiatowej Policji w Zgierzu, 
Komendanta Powiatowego Państwowej StraŜy PoŜarnej w Zgierzu. 
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Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
Lista gości stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
Ad. 2 
Przewodniczący Rady oświadczył, iŜ realizując zapis art. 15 ust. 9 ustawy z dnia 5 czerwca 
1998r. o samorządzie powiatowym, na wniosek Zarządu Powiatu Zgierskiego, wprowadza do 
porządku obrad XX sesji w pkt 7 projekt uchwały w sprawie zmiany Planu Rozwoju 
Lokalnego Powiatu Zgierskiego na lata 2007-2015. 
Jednocześnie poinformował, Ŝe Zarząd przekazał w dniu 29.05.2008r. projekt uchwały                     
w sprawie zmiany uchwały nr XIV/144/07 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 27 grudnia 
2007r. w sprawie uchwalenia budŜetu Powiatu Zgierskiego na 2008r. po autopoprawkach.  
Wniosek Zarządu Powiatu Zgierskiego z dnia 23.05.2008r. stanowi załącznik nr 4                         
do protokołu. 
Pismo Zarządu z dnia 29.05.2008r. stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
Starosta Zgierski Jacek Socha w imieniu Zarządu Powiatu zgłosił wniosek o zdjęcie                        
z porządku obrad pktów 7a i 7b, tj.: 
− projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XV/147/08 Rady Powiatu Zgierskiego 

z dnia 24 stycznia 2008r. w sprawie utworzenia Powiatowego Technikum Logistycznego 
w Bratoszewicach, 

− projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XV/148/08 Rady Powiatu Zgierskiego 
z dnia 24 stycznia 2008r. w sprawie przekształcenia Technikum w Bratoszewicach 
wchodzącego w skład Zespołu Szkół Rolniczych im. Batalionów Chłopskich                           
w Bratoszewicach. 

Starosta poinformował, iŜ Zarząd podjął próby zmierzające do przekazania ZSR                                
w Bratoszewicach Ministerstwu Rolnictwa i Rozwoju Wsi. Posiada informację,                            
Ŝe Ministerstwo nie jest tym zainteresowane. Jednak z uwagi na informację, Ŝe Poseł na Sejm 
RP Agnieszka Hanajczyk podejmuje rozmowy z Ministrem Rolnictwa w celu ponownego 
przeanalizowania tematu Zarząd postanowił wstrzymać się jeszcze miesiąc z uchylaniem                 
ww. uchwał.  
  
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek Zarządu.  

Za przyjęciem głosowało  24 radnych 
Przeciw głosowało     0 radnych. 
Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada wniosek przyjęła. 
 
Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XV/147/08 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 
24 stycznia 2008r. w sprawie utworzenia Powiatowego Technikum Logistycznego                            
w Bratoszewicach stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  
 
Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XV/148/08 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 
24 stycznia 2008r. w sprawie przekształcenia Technikum w Bratoszewicach wchodzącego                    
w skład Zespołu Szkół Rolniczych im. Batalionów Chłopskich w Bratoszewicach stanowi 
załącznik nr 7 do protokołu.  
 
Porządek po zmianach przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie XX sesji Rady Powiatu Zgierskiego. 
2. Uwagi do porządku obrad XX sesji. 
3. Przyjęcie protokołów z XVIII i XIX  sesji. 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
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5. Przyjęcie rocznego sprawozdania z działalności Komendanta Powiatowego Policji                  
w Zgierzu i informacji o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego. 

6. Przyjęcie informacji Komendanta Powiatowego Państwowej StraŜy PoŜarnej w Zgierzu         
o stanie bezpieczeństwa i ochrony przeciwpoŜarowej oraz zagroŜeniach poŜarowych 
Powiatu Zgierskiego. 

7. Podjęcie uchwał w sprawach: 
a) zmiany uchwały nr XIV/144/07 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 27 grudnia 2007r.                  

w sprawie uchwalenia budŜetu Powiatu Zgierskiego na rok 2008                                     
po autopoprawkach; 

b) przyjęcia Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Powiatu Zgierskiego na lata                       
2007-2013; 

c) wyraŜenia zgody na udział Powiatu Zgierskiego w realizacji projektu „Budowa 
Zintegrowanego Systemu e-Usług Publicznych Województwa Łódzkiego (Wrota 
Regionu Łódzkiego)”; 

d) ustalenia wysokości wynagrodzenia Starosty Zgierskiego; 
e) zmiany Statutu Powiatu Zgierskiego; 
f) zmiany Planu Rozwoju Lokalnego Powiatu Zgierskiego na lata 2007-2015. 

8. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Zgierskiego o działalności między sesjami 
Rady Powiatu. 

9. Informacja Starosty Zgierskiego o pracach Zarządu i wykonaniu uchwał Rady w okresie 
między sesjami. 

10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
11. Oświadczenia i wnioski radnych. 
12. Zapytania i oświadczenia osób nie będących radnymi. 
13. Zamknięcie obrad XX sesji Rady Powiatu Zgierskiego. 
 
Radni otrzymali ustalony porządek. 
 
Ad. 3 
Uwag do protokołu z XVIII sesji nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z XVIII sesji. 
Za przyjęciem głosowało  24 radnych. 
Przeciw głosowało     0 radnych. 
Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada protokół przyjęła.  
  
Uwag do protokołu z XIX sesji nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z XIX sesji. 
Za przyjęciem głosowało  24 radnych. 
Przeciw głosowało     0 radnych. 
Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada protokół przyjęła.  
 
Ad. 4 
Radny Tadeusz Iwaniuk złoŜył interpelację dotyczącą sytuacji na XVIII sesji                         
oraz na posiedzeniu Komisji BudŜetowo-Finansowej w przerwie tej sesji. Interpelacja stanowi 
załącznik nr 8 do protokołu. 
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Radny Henryk Tomczak podniósł następujące sprawy: 
− przypomniał, Ŝe na ostatniej sesji złoŜył interpelację w sprawie późnego dostarczania 

radnym materiałów na sesję. Sytuacja się powtarza. Tym razem na posiedzenie Komisji 
materiałów nie otrzymał kolega klubowy. UwaŜa, Ŝe poczta działa fatalnie i naleŜałoby  tą 
sprawę wyjaśnić, albo skorzystać z innych metod dostarczania materiałów; 

− ile wniosków o pozyskanie funduszy unijnych zostało złoŜonych na dzień 30 maja br.; 
− utrzymania poboczy i dróg powiatowych. Komisja Rozwoju na posiedzeniu wyjazdowym 

w sposób szczegółowy zapoznała się ze stanem dróg na terenie gminy Aleksandrów 
Łódzki. Radny rozumie, Ŝe jest jakiś plan łatania i drobnych remontów dróg, z którym 
chciałby się zapoznać; 

− wykaszania poboczy przy drogach powiatowych. Wydział Drogownictwa jest                          
w posiadaniu wykaszarki jednak siec dróg jest tak duŜa, Ŝe nie jest w stanie                              
w odpowiednim czasie dokonać wykoszeń. W związku z tym radny zasugerował 
rozwaŜenie przez Zarząd moŜliwości zlecenia tego zadania innym podmiotom; 

− droga podporządkowana relacji Modlna - Łęczyca w miejscowości Leśmierz,                            
w przekonaniu radnego, jest o duŜo większym nasileniu ruchu i jest drogą 
podporządkowaną drodze, która prowadzi w kierunku Góry Św. Małgorzaty od Leśmierza 
o mniejszym natęŜeniu ruchu. Radny poprosił o rozwaŜenie przez Komisję 
Bezpieczeństwa Ruchu  zmiany organizacji ruchu na wskazanych drogach.  

 
Radny Krzysztof Gawroński poruszył sprawę obiektu w rejonie ul. Lotniczej i ul. Bema              
w Ozorkowie popularnie nazywanego „szkieletem”. Jest to obiekt, który w latach 80-tych               
w ramach inwestycji wojewódzkich miał stanowić przychodnię zdrowia. W tamtym czasie               
z róŜnych powodów inwestycja została zatrzymana i stan tej inwestycji do dnia dzisiejszego  
jest taki jak był w latach 80-tych. W latach 90-tych ten obiekt został przekazany jako 
darowizna dla miasta Ozorkowa na tzw. cele związane z mieszkalnictwem. Po wielu latach 
prób i starań nie udało się tego obiektu zagospodarować. W ostatnim czasie teren, na którym 
ten obiekt się znajduje został włączony do Strefy Ekonomicznej. Darowizna została zwrócona 
Skarbowi Państwa i problem jest taki, Ŝe niedokończona budowla stanowi wielkie zagroŜenie. 
Radny zapytał czy w tym temacie Starosta, czy odpowiednie słuŜby podjęły jakieś działania. 
Jakie będą koszty utrzymania tego obiektu i kto zapłaci za nadzór nad tym obiektem,                   
za naprawę ogrodzeń. Czy były podjęte juŜ jakieś czynności przez Starostwo w celu 
przyspieszenia przekazania tego obiektu Zarządowi Łódzkiej Specjalnej Strefy 
Ekonomicznej, który jest Ŝywotno zainteresowany, poniewaŜ teren juŜ jest w Strefie.  
 
Radna Maria Sobczak złoŜyła interpelację w sprawie euro sieroctwa, która stanowi załącznik 
nr 9 do protokołu. 
 
Radny Bogusław Czekała poinformował, iŜ na wczorajszej sesji Rady Miejskiej w Ozorkowie 
radni nie podjęli uchwały, która miała dofinansować inwestycję remontu dróg powiatowych 
na terenie Ozorkowa. W związku z tym radny zapytał jakie Zarząd ma plany w stosunku do 
tych środków oraz w imieniu grupy radnych ozorkowskich zaapelował, aby te środki zostały 
spoŜytkowane na terenie miasta Ozorkowa.  
 
Radny Paweł Wawrzyńczak odniósł się ad vocem do interpelacji radnego Tadeusza Iwaniuka.  
Skala problemów, które radni podejmują na sesji jest nieraz bardzo duŜa. Terminy czy 
moŜliwość pozyskiwania środków z zewnątrz powinny przyświecać radnym jako naczelne 
zadanie we wszystkich dyskusjach. Radny nie odbiera źle, Ŝe radny Tadeusz Iwaniuk chciał 
dociekać spraw kosztorysowych na Komisji.  Rzeczywiście jest taka moŜliwość i to jest 
sprawą radnego.  Natomiast powaga sprawowania mandatu radnego powinna być zawsze 
ukierunkowana na cele osiągnięte. Nikomu z radnych nikt nie przeszkadza, Ŝeby bardzo 
dokładnie analizował kaŜdą ze spraw wcześniej. Materiały przysłane są znacznie wcześniej,  
a nawet jak zapadną jakieś decyzje tutaj na Radzie to moŜna dalej drąŜyć temat i wszystkie 
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materiały łącznie z kosztorysami ofertowymi, które w tym przypadku były takim znaczącym 
punktem w dyskusji Komisji sprawdzać.  
 
Opinie Komisji stałych Rady Powiatu Zgierskiego do materiałów i projektów uchwał 
zgłoszonych na XX sesję stanowią załącznik nr 10 do protokołu.  
 
Ad. 5 
Sprawozdanie o stanie ładu i porządku publicznego w Powiecie Zgierskim w roku 2007 
stanowi załącznik nr 11  do protokołu. 
 
Komendant Powiatowy Policji w Zgierzu Piotr Nejman przedstawił sprawozdanie. 
Podziękował Zarządowi i radnym za współpracę, za zrozumienie ich potrzeb,                                    
za dofinansowanie Policji Powiatu Zgierskiego. 
 
Przewodniczący Rady przedstawił opinię Komisji do sprawozdania. 
 
Radny Tadeusz Iwaniuk zauwaŜył, iŜ ze sprawozdania wynika, Ŝe poprawiła się statystyka 
wykrywania przestępstw gospodarczych, ale spadła wykrywalność przestępstw kryminalnych. 
Zapytał czy nie naleŜałoby paru oficerów przesunąć do tej sekcji celem poprawy jej 
wykrywalności. Ponadto radny oznajmił, iŜ na jednym ze spotkań Rady Osiedla pracownik 
Komendy Powiatowej Policji apelował o współpracę  jeŜeli chodzi o wykrywanie przestępstw 
narkomanii.  W przedmiotowym materiale nie zauwaŜalny jest wzrost narkomanii. Cz to jest 
jakaś planowana kampania.   
 
Radny Adam Bączyk był zainteresowany jak wygląda przygotowanie do akcji „Bezpieczne 
wakacje 2008”.  
 
Radny Wojciech Budziarski zadał pytanie jaki moŜe mieć wpływ na bezpieczeństwo 
mieszkańców Powiatu Zgierskiego brak obsady kadrowej w policji.  
Następnie radny nawiązując do spotkań piłkarskich na stadionach podzielił się swoimi 
spostrzeŜeniami. Radny uwaŜa, Ŝe niektóre działania podejmowane przez policję (na derbach 
ŁKSu z Widzewem były palone przez kibiców ŁKSu szaliki, a policja polewała kibiców 
Widzewa) są powodem do agresji między kibicami, jak równieŜ agresję kibiców w duŜym 
stopniu podsycają media. 
 
Radny Krzysztof Gawroński złoŜył podziękowania Komendantowi za zorganizowanie 
konkursu rowerowego dla młodzieŜy w Szkole Podstawowej Nr 4 w Ozorkowie. W jakiś 
sposób naleŜałoby zachęcić większą ilość sponsorów do udziału w tego typu akcjach policji, 
Ŝeby one miały większą rangę. Są to niewątpliwie skuteczne działania wychowawcze                     
i profilaktyczne, które potem skutkują przez całe Ŝycie.  
 
Przewodniczący Rady podniósł problem jakim jest jazda kładami po lasach, rezerwatach            
czy miejscach wypoczynku.  Poprosił, aby policja zwróciła na to uwagę.  
 
Komendant odniósł się do podniesionych spraw. 
JeŜeli chodzi o przesunięcie funkcjonariuszy z jednej kategorii przestępstw do drugiej to 
przestępczość gospodarcza jest niemniej waŜna jak przestępstwa kryminalne, a przynosić 
moŜe skutki jeŜeli chodzi o gospodarkę, o finanse równieŜ ogromne. W Komendzie 
Powiatowej powołany jest zespół etatowy do spraw przestępczości gospodarczej i korupcji, 
który naprawdę ma co robić. Oczywiście jeŜeli istnieje problem np. jest eskalacja kradzieŜy            
z rozbojem, to wtedy przesuwane są pewne siły, Ŝeby tę sytuację w jakiś sposób opanować 
bądź wyeliminować.   
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Co do problemu narkomanii to równieŜ jest powołany etatowy zespół do spraw zwalczania 
narkomani. Komendant nie potrafił powiedzieć ile w całej skali policja ujawnia 
przestępczości narkotykowej. Narkomania wzrasta, staje się coraz bardziej modna,  
a przestępczość schodzi coraz niŜej, sięga juŜ często gimnazjum.  
Odnośnie akcji bezpieczne wakacje to mimo, Ŝe funkcjonariuszy jest mniej,  jest sezon 
urlopowy to co roku prowadzone są działania tego typu, czyli bezpieczne wakacje, 
bezpieczne ferie. Policja jest w kontakcie z organizatorami kolonii, półkolonii. W okresie 
wakacyjnym w szkołach odbywa się mnóstwo imprez, na których Policja stara się w miarę 
moŜliwości uczestniczyć. Jest wzmoŜony nadzór nad ośrodkami rekreacyjnymi.  
Komendant stara się, Ŝeby wpływ wakatów na bezpieczeństwo mieszkańców Powiatu 
Zgierskiego był jak najmniejszy.  
Komendant zgodził się z radnym, Ŝe media podkręcają atmosferę na stadionach. 
W kwestii konkursów to nie tylko Policja powinna się zajmować ich organizacją. Policja  
moŜe być jednym ze współorganizatorów. Starają się na ile to jest moŜliwe, Ŝeby 
organizować, czy współorganizować wszystkie imprezy, które przyczyniają się do poprawy 
bezpieczeństwa. Komendant zachęcał do udziału w konkursie sprawności jazdy samochodem, 
który odbędzie się jutro na osiedlu 650-lecia.   
Komendant zgodził się, Ŝe przyszła moda na kłady i na taka formę rozrywki. Pewnym 
rozwiązaniem tego problemu byłoby wyznaczenie specjalnego toru. Póki co Komendant 
zadeklarował nawiązanie kontaktu z Nadleśnictwem Grotniki i podjęcie wspólnych działań           
z leśnikami.   
 
Radny Tadeusz Iwaniuk nie zauwaŜył w sprawozdaniu informacji o zatrzymaniu kierowcy 
pod wpływem narkotyku - czy nie było takiego przypadku? Czy Policja posiada moŜliwości 
techniczne wykrywania narkotyków u kierowców. 
 
Komendant przyznał, iŜ rzeczywiście w sprawozdaniu nie odniósł się do tej kwestii. 
Stwierdził, Ŝe były takie przypadki, śladowe co do ilości ujawnionych nietrzeźwych, ale były. 
Oczywiście Komenda dysponuje środkami technicznymi, Ŝeby ustalić czy kierowca jest po 
spoŜyciu narkotyku i jakiego rodzaju. 
 
Radny Adam Bączyk poddał pod rozwaŜenie moŜliwość załoŜenia monitoringu przy 
Gimnazjum na  ul. Musierowicza w Zgierzu.  2 lata temu zostało wykonane w tej szkole nowe 
betonowe ogrodzenie, które po miesiącu czy dwóch zostało zdewastowane.  
 
Komendant w odpowiedzi podkreślił, Ŝe jest zwolennikiem, Ŝeby w kaŜdym mieście                      
w Powiecie Zgierskim funkcjonował monitoring. Jest to bardzo przydatne, bardzo poprawia 
stan bezpieczeństwa. Na terenie Zgierza od pewnego czasu ten monitoring funkcjonuje i jest 
budowany. NaleŜy podkreślić, Ŝe to nie są tanie rzeczy, wymaga to nakładów finansowych. 
śeby był jednak efekt naleŜy pójść w jakość sprzętu, Ŝeby była moŜliwość dowodowego 
wykorzystania. Monitoring jest równieŜ montowany w szkołach, szczególnie w szatniach czy 
toaletach. Komendant będzie podejmował próby porozumienia się z dyrektorami szkół,              
Ŝeby monitoringiem objąć takŜe teren przyległy do szkoły.   
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przedmiotowe sprawozdanie. 

Za przyjęciem głosowało  20 radnych. 
Przeciw głosowało     0 radnych. 
Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada sprawozdanie przyjęła. 
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Ad. 6 
Informacja o stanie bezpieczeństwa i ochrony przeciwpoŜarowej stanowi załącznik nr 12             
do protokołu. 
 
Komendant Powiatowy Państwowej StraŜy PoŜarnej w Zgierzu Krzysztof Zieliński 
przedstawił informację. Następnie zaprezentował 15 minutowy film obrazujący pracę 
straŜaków na co dzień, czym się zajmują, jak działają, z czym się borykają.  
 
Przewodniczący Rady przedstawił opinię Komisji do sprawozdania. 
 
Radny Adam Bączyk zapytał z czego wynika ocena jednostek OSP. Jak ta ocena wygląda na 
dzień dzisiejszy. 
 
Komendant oznajmił, Ŝe są przeprowadzane przykładowe ćwiczenia, przykładowe załoŜenia, 
przykładowe punkty, które dana jednostka musi umieć wykonać, zrealizować.                               
W  Komendzie Powiatowej PSP powołane są zespoły inspekcjonujące jednostki OSP. Jest 
grafik, na podstawie którego zespoły kontrolujące wyjeŜdŜają. O tym jednostki OSP nie są 
powiadamiane, bowiem chodzi o to Ŝeby jak najbardziej zbliŜyć warunki do naturalnych. 
JeŜeli dana jednostka nie wykona poprawnie jakiegoś ćwiczenia, nieodpowiednia ilość 
druhów zbiegnie się na zbiórkę co powoduje, Ŝe dana jednostka nie będzie mogła prawidłowo 
podjąć działania ratowniczo-gaśnicze jest odpowiednio oceniana. Stąd wyniki. One róŜnie się 
kształtują. JeŜeli jednak wynik kontroli kilkakrotnie ujawni, Ŝe jest to ocena negatywna wtedy 
podejmowane są działania zmierzające do wycofania takiej jednostki  z Krajowego Systemu 
Ratowniczo-Gaśniczego i wtedy jednostka jest tylko do uŜycia w danym obszarze swojego 
działania, czyli w gminie, w mieście, na wsi.     
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przedmiotową informację. 

Za przyjęciem głosowało  22 radnych. 
Przeciw głosowało     0 radnych. 
Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada informację przyjęła. 
 
Przewodniczący Rady ogłosił przerwę o godz. 1140.  
Przewodniczący Rady wznowił obrady o godz. 1225. 
 
Ad. 7a) 
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XIV/144/07 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia             
27 grudnia 2007r. w sprawie uchwalenia budŜetu Powiatu Zgierskiego na rok 2008                          
– po autopoprawkach stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
 
Skarbnik Powiatu Jarosław Sosnowski w imieniu Zarządu Powiatu przedstawił projekt 
uchwały. 
 
Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji do projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  25 radnych. 
Przeciw głosowało     0 radnych. 
Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 
 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XX/189/08 Rady Powiatu 
Zgierskiego z dnia 30 maja 2008r. w sprawie zmiany uchwały nr XIV/144/07 Rady Powiatu 



 8

Zgierskiego z dnia 27 grudnia 2007r. w sprawie uchwalenia budŜetu Powiatu Zgierskiego              
na rok 2007 stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
 
Ad. 7b) 
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Powiatu 
Zgierskiego na lata 2007-2013 stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
 
Autopoprawki do przedmiotowego projektu uchwały stanowią załącznik nr 16 do protokołu.  
 
Starosta w imieniu Zarządu Powiatu przedstawił projekt uchwały. Wieloletni Plan 
Inwestycyjny jest dokumentem ramowym, ale dokumentem, który na pewno na bieŜąco 
będzie zmieniany, nowelizowany. Dokument ten jest niezbędny po to, Ŝeby pozyskiwać 
fundusze unijne. Oprócz inwestycji, które mogłyby być realizowane z środków unijnych 
wskazane zostały równieŜ inne inwestycje waŜne z punktu widzenia funkcjonowania powiatu 
chociaŜby dotyczące bezpośrednio budynku Starostwa Powiatowego. Inwestycje, które ujęte 
są w Wieloletnim Planie Inwestycyjnym zostały przeniesione z Planu Rozwoju Lokalnego 
przyjętego przez Radę Powiatu Zgierskiego. Wynika to z wytycznych wydanych przez Urząd 
Marszałkowski dotyczących aplikowania środków unijnych w poszczególnych osiach 
priorytetowych. Wieloletni Plan Inwestycyjny naleŜy analizować ściśle z Planem Rozwoju 
Lokalnego, poniewaŜ dokumenty te muszą być ze sobą spójne. NajwaŜniejsza zmiana nie 
dotyczy samych inwestycji ich charakteru, czy teŜ rodzaju, ale dotyczy inwestycji                            
w odniesieniu, do których powiat w najbliŜszym czasie będzie ubiegał się o środki unijne.  
Ogłoszony został nabór na 2 zamierzenia inwestycyjne, tj. termomodernizacja obiektów                   
i informatyzacja. I tak naprawdę modyfikacje do Planu Rozwoju Lokalnego oraz zadania 
ujęte w Wieloletnim Planie Inwestycyjnym są doprecyzowane w odniesieniu do tych 
przedsięwzięć. Na podkomitetach monitorujących, spotkaniach, sympozjach była mowa                   
o tym, Ŝe pozyskiwanie środków unijnych nie będzie wiązało się z nadmiernym obciąŜeniem 
budŜetu samorządu co oznacza, Ŝe dokumentem wystarczającym do aplikowania o te środki 
będzie studium wykonalności. Przy ogłoszeniu naboru na przedsięwzięcia 
termomodernizacyjne okazało się, Ŝe jednak nie wystarczy sam Plan Rozwoju Lokalnego 
tylko niezbędna jest kompletna dokumentacja, której wykonanie wymaga określonego czasu.  
Wymogiem w ogóle aplikacji jest posiadanie kompletnej dokumentacji, czyli inwentaryzacji, 
audyty termomodernizacyjnego, projektu budowlanego, kosztorysów, które zgodnie                       
z prawem zamówień publicznych muszą być regularnie aktualizowane. WaŜną kwestią jest 
teŜ to, Ŝe łączna kwota przyznana dla województwa łódzkiego w ramach osi priorytetowych 
na to zadanie to jest nieco ponad 8 milionów złotych.   
 
Pracownik Wydziału Promocji i Spraw Obywatelskich Rafał Kaftan szczegółowo omówił 
autopoprawki do projektu uchwały. 
 
Radny Wojciech Budziarski oznajmił, Ŝe przez wiele posiedzeń w tej kadencji apelował, 
przedstawiał inwestycję związaną ze stolicą naszego powiatu czyli „Północną obwodnicą 
Miasta Zgierza”. Czytając propozycje przedstawione w WPI radny nie widzi, aby była ona  
w nim uwzględniona. Dodał, iŜ Rada Miasta Zgierza w swoim WPI przyjęła realizację tej 
inwestycji. Zaznaczył, Ŝe  inwestycja ta nie jest tylko inwestycją dla nas jako mieszkańców 
powiatu, ale dla mieszkańców całej centralnej Polski. Pozwoli ona otworzyć nowe tereny 
inwestycyjne, poszerzyć Łódzką Specjalną Strefę Ekonomiczną, pozwoli pokazać, zbudować 
specjalny ośrodek rekreacyjno – sportowy. NaleŜy jednak o tym zacząć myśleć. Dodał 
równieŜ, iŜ w związku z tym, Ŝe będzie modernizowana droga Lutomiersk – Aleksandrów 
naleŜy spodziewać się, wzmoŜonego ruch, który docelowo zakończy swój przejazd w centrum 
Zgierza, stolicy naszego powiatu. A więc znowu przysporzy to  następnych niebezpiecznych 
zdarzeń na naszym terenie, w naszym mieście. Dlatego teŜ zgłosił wniosek o wpisanie tej 
inwestycji do WPI na lata 2007-2013. 
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Radny Tadeusz Iwaniuk oznajmił, Ŝe analizując infrastrukturę transportową jedyną 
inwestycją, która dotyczy Zgierza jest inwestycja ul. Konstantynowskiej, która pod względem 
kosztów jest prawie najniŜsza z wszystkich zaplanowanych w powiecie i uwzględniona do 
realizacji na lata 2012 – 2013, czyli praktycznie poza naszą kadencją. Natomiast wszystkie 
tematy poruszane na sesjach dotyczące inwestycji w Zgierzu, gdzie liczba mieszkańców 
stanowi  40 % mieszkańców całego powiatu są śladowe. I tak jest juŜ prawie od dwóch lat. 
Inwestycji „Północnej obwodnicy Miasta Zgierza”, spraw związanych z MłodzieŜowym 
Domem Kultury, czy przekazanych przez Starostę informacji o  przeprowadzeniu inwestycji  
ul. Parzęczewskiej nigdzie nie ma. Radny zaapelował do radnych ze Zgierza, aby obudzili się 
bo wkrótce ktoś zacznie ich z tego rozliczać. Ponadto radny nie wie dlaczego tak lekką ręką 
przemilczamy kwestie inwestycji w Zgierzu. Być moŜe dlatego, Ŝe w Zarządzie nie mamy 
nikogo z mieszkańców Zgierza. W związku z tym poprosił o przeanalizowanie tej sprawy, 
gdyŜ WPI będzie wytyczną inwestycji w powiecie, a więc wszelkie późniejsze dopisywanie, 
odpisywanie będzie o wiele trudniejsze niŜ w przypadku gdyby zostało to umieszczone. 
Dodał, Ŝe we wszystkich inwestycjach drogowych dziwnie Zgierz został pominięty. Radny 
nie wie, czy to jest przypadek, czy rozmyśle działanie Zarządu.  
 
Przewodniczący Rady wskazał, Ŝe w ubiegłym roku największa inwestycja była wykonana  
w Zgierzu. TakŜe nie moŜna mówić, Ŝe w Zgierzu nie było od lat inwestycji powiatowych.  
 
Radny Tadeusz Iwaniuk oznajmił, Ŝe jest to historia poprzedniej kadencji.  
 
Przewodniczący Rady odpowiedział, Ŝe jest to kwestia ubiegłego roku.  
 
Radny Tadeusz Iwaniuk wskazał, Ŝe inwestycja była w tamtym roku, ale przygotowana  
w 90% przez poprzednią kadencję.  
 
Przewodniczący Rady odpowiedział, Ŝe była ona finansowana w tej kadencji i zrobiona w tej 
kadencji. Parking przez Zespołem Szkół Ogólnokształcących im. Stanisława Staszica jest 
równieŜ finalizowany, a był teŜ przez 10 lat był przygotowywany, parking przed Starostwem 
Powiatowym przy ul. Długiej równieŜ został oddany miesiąc, czy dwa miesiące temu. 
Dlatego teŜ jako mieszkaniec Zgierza  uwaŜa, Ŝe inwestycje te są naprawdę widoczne na 
szlaku od osiedla Kurak do ul. Długiej. 
 
Radny Tadeusz Iwaniuk oznajmił, Ŝe parking na ul. Długiej był bardziej dla potrzeb Wydziału 
Komunikacji Starostwa Powiatowego. Zapytał, czy ta jedyna inwestycja majowa starczy na  
4 lata. 
 
Przewodniczący Radny odpowiedział, Ŝe nie mówi, czy w planie jest wystarczająco 
inwestycji, czy nie. Tylko jeŜeli radny zwrócił uwagę, Ŝe od wielu lat w Zgierzu nic nie było 
realizowane to przypomniał, Ŝe największa inwestycja powiatowa jeŜeli chodzi o koszt  
w milionach złotych była przeprowadzona w Zgierzu. Natomiast nie podwaŜył słów radnego, 
Ŝe moŜe w planie jest za mało dla miasta.  
 
Radny Henryk Tomczak oznajmił, Ŝe kilka słów krytycznych naleŜy się Staroście. Wskazał, 
Ŝe radni, aby przyjęli tak powaŜny dokument planistyczny powinni otrzymać go kilka tygodni 
wcześniej. Jak wynika z tego dokumentu procedury zostały uruchomione juŜ na początku 
kwietnia, a takŜe wynika z niego, Ŝe  uruchomiono szeroką konsultację społeczną. W związku 
z tym wskazał, Ŝe  taki zapis to Ŝart bo jeŜeli nie było czasu na to, aby skonsultować te zapisy 
z radnymi to jaka była konsultacja społeczna. Chyba, Ŝe konsultacje te zajęły tyle czasu, Ŝe 
radni nie zdąŜyli na czas otrzymać materiału i uczestniczyć w powaŜnej dyskusji nad tym 
dokumentem. TakŜe radny zwrócił się do Starosty, Ŝe traktuje sposób wprowadzenia pod 
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obrady i uchwalanie tego dokumentu jako lekcewaŜenie radnych. Ponad to w trakcie sesji 
radni otrzymują nowy poprawiony dokument, który ma tylko redakcyjno – kosmetyczne 
poprawki. Być moŜe tak jest. Ale na porównanie tych dwóch dokumentów czasu nie było. 
Nie było czasu, aby powiedzieć, Ŝe „zgoda ktoś pomylił się o 1.500.000 zł., tu coś się 
wydarzyło”. Radny zaapelował do Starosty, Ŝe jeŜeli chcemy głosować i odpowiedzialnie to 
uchwalać to te dokumenty musimy otrzymywać na czas. 
 
Starosta odniósł się do zarzutów radnego Tadeusza Iwaniuka. Poprosił go o przeczytanie 
całego dokumentu, a nie tylko w zakresie dróg. Radny zobaczy wtedy ile placówek 
oświatowych  z terenu Zgierza jest w  nim realizowanych. Zaznaczył, Ŝe przebudowa 
skrzyŜowania ul. 1 i 3 Maja w Zgierzu jest tylko i wyłącznie od samego początku do końca 
zasługą obecnego Zarządu, który był w stanie znaleźć na to środki i zmienić projekt budŜetu  
z niekorzyścią dla pozostałych gmin z terenu Powiatu Zgierskiego. Zostały wtedy zdjęte 
wszystkie inwestycje  po to, aby zrealizować skrzyŜowanie w Zgierzu. Ponadto Starosta 
zwrócił uwagę radnemu, Ŝe jedną z inwestycji o którą teraz się ubiegamy jest nic innego jak 
szkoła ze Zgierza. RównieŜ budowa parkingu nie słuŜy tylko Wydziałowi Komunikacji, ale 
równieŜ mieszkańcom, którzy korzystają z usług tego Wydziału. Taki był cel Zarządu. 
Pracownicy tego Wydziału mogą parkować swoje samochody od zaplecza budynku, więc 
zarzut ten nie jest trafiony. JeŜeli chodzi o ul. Konstantynowską, czyli zdaniem radnego jedną 
jedyną inwestycję dotyczącą Zgierza, która znalazła się w tym dokumencie poinformował, Ŝe 
kilkakrotnie prowadzone były rozmowy z Wiceprezydentami Łodzi min. z  Panią 
Wiceprezydent  Zdanowską i Wiceprezydentem  Michalikiem w tym temacie. Jednak nie 
zaleŜy to od nas, czy Wiceprezydent będzie w stanie poprzeć taki pomysł i wpłynąć na to, aby 
Łódź przyłączyła się do realizacji tej inwestycji. Przypomniał, Ŝe zasadą naborów w latach 
2007- 2013 są  projekty zintegrowane, czyli nie takie, które słuŜą lokalnej społeczności, ale 
społecznościom z całego regionu. W związku z tym bez współpracy z władzami Łodzi  
i Konstantynowa ta inwestycja nie będzie zrealizowana. Jest to odcinek leŜący po stronie 
Zgierza i ma on bardzo waŜny cel i funkcje bo prowadzi on min. do terenu po dawnych 
zakładach przemysłu barwników „Boruta”. Sytuacja podobna występuje w przypadku drogi 
relacji Lutomiersk, która prowadzi do Specjalnej Strefy Ekonomicznej połoŜonej  
w Aleksandrowie Łódzkim. Starosta zaznaczył, Ŝe jest Starostą Powiatu Zgierskiego i chociaŜ 
mieszka w Ozorkowie widzi potrzeby i w Aleksandrowie i w Głownie i w Strykowie i będzie 
tak starał się funkcjonować. Dla Starosty nie ma znaczenia, czy ktoś jest ze Zgierza. Dla 
niego znaczenie ma to, Ŝe mamy swoje obiekty, swoje placówki połoŜone na terenie całego 
powiatu i naszym obowiązkiem jest dbać o nie wszystkie. Jeszcze raz powtórzył, Ŝe nie 
zgadza się z zarzutem, Ŝe Zarząd nie myśli o Zgierzu. W takim razie skąd wzięła się  
w naborze na termomodernizację szkoła im. Jakuba Stefana Cezaka w Zgierzu. 
Następnie Starosta odniósł się do słów radnego Henryka Tomczaka. Poinformował, Ŝe 
docenia zaangaŜowanie, krytykę jeŜeli chodzi o przygotowywane przez Zarząd materiały za 
które on  równieŜ odpowiada. Poinformował, Ŝe  jeśli chodzi  o WPI to punktem odniesienia 
w tym przypadku był  PRL. Co do przyjętych tam zasad, inwestycji nic nie uległo zmianie. 
Modyfikacji uległo tylko to co jest wymagane wytycznymi, które w trakcie ogłosił Urząd 
Marszałkowski. Min. jedną z tych wytycznych jest kompletna dokumentacja i kompletny 
kosztorys. Wskazał, Ŝe przygotowanie takiego kosztorysu w odniesieniu do sali 
gimnastycznej nie jest prostą sprawą, a Zarząd chce uniknąć błędów. Z stąd teŜ analizy 
prowadzone są do samego końca, a wprowadzone autopoprawki nie są wyrazem niechlujstwa 
tylko troski o to, aby dokumentacja była kompletna.   
Odnośnie inwestycji „Północnej obwodnicy Miasta Zgierza” Starosta wskazał, Ŝe oczywiście 
inwestycja ta jest waŜna z punktu widzenia funkcjonowania Zgierza. Jednak przebieg tej 
obwodnicy jest zaleŜny od ustaleń min. pomiędzy gminą Zgierz przez której teren 
przebiegałaby większa część tej obwodnicy i miastem Zgierz, który odpowiedzialny jest za 
tworzenie materiałów planistycznych. Ponad to poinformował, Ŝe odbyło się spotkanie w tej 
sprawie w którym udział wzięli Prezydent Zgierza, Wójt Zgierza oraz Starosta i Wicestarosta 
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Zgierski. W kwestii tej inwestycji do porozumienia muszą dojść wszystkie strony. Na tą 
chwilę są jednak rozbieŜności pomiędzy oczekiwaniami miasta Zgierza, a oczekiwaniami 
gminy Zgierz. Niestety ich interesy nie są w tym przypadku toŜsame. Gmina Zgierz uchwala 
plan zagospodarowania przestrzennego obejmującym rejony po jednej i po drugiej stronie 
drogi krajowej, czyli pola Lućmierskie – jeden z tych planów juŜ chyba jest uchwalony drugi 
jest na etapie projektowania. Natomiast rolą samorządów zgodnie z zapisami ustawy jest 
opiniowanie projektu planu. JeŜeli Starosta dobrze pamięta to w gminie Zgierz w tym rejonie 
przewidziana jest ulica o charakterze mniejszym niŜ ulica główna, zbiorcza. Tak wynika to  
z projektu planu. W związku z tym punktem wyjścia do tego Ŝeby przyjąć jakieś załoŜenia do 
WPI  jest potrzebne wprowadzenie właściwych zapisów do planów zagospodarowania 
przestrzennego. Dlatego teŜ musi w tym przypadku porozumieć się miasto z gminą. Jeśli 
osiągną porozumienie to powiat jest otwarty.  
 
Radny Wojciech Budziarski odpowiadając Staroście zaznaczył po raz kolejny, Ŝe północna 
obwodnica nie słuŜy tylko naszym mieszkańcom. SłuŜy ona wszystkim korzystającym  
w centralnej Polsce powodując odciąŜenie istniejących korków. Następnie poinformował, Ŝe 
nie jest prawdą, iŜ gmina Zgierz nie jest do końca zainteresowana tym przedsięwzięciem. 
Przypomniał, Ŝe Starosta uczestniczył w spotkaniu z Prezydentem Zgierza, gdzie podpisano 
pewne porozumienie. Dodał, Ŝe rozumie, Ŝe inwestycja ta na dzień dzisiejszy nie jest 
zaklepana, moŜliwa. Jednak pozwoli ona poprawić struktury drogowe miedzy gminami.  
W związku z tym jest ona jak najbardziej we władaniu i w potrzebach Powiatu Zgierskiego. 
KaŜdy z nas będzie mógł z tej inwestycji korzystać. Radny dodał, Ŝe inwestycja ta nie ma być 
tylko wykonana przez Powiat Zgierski. MoŜna wykorzystać do tego fundusze Generalnej 
Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad jak równieŜ Urzędu Marszałkowskiego. Zaznaczył, Ŝe 
inwestycja ta ma dotyczyć naszych mieszkańców.  
Radny przypomniał, Ŝe złoŜył wniosek o dopisanie do WPI „Północnej obwodnicy Miasta 
Zgierza”. 
 
Starosta wskazał, Ŝe z tego co pamięta po tym spotkaniu miał zostać spisany protokół 
uzgodnień przygotowany przez Prezydenta Świętosława Gołka. Jednak do dnia dzisiejszego 
protokół ten do Zarządu nie trafił. W związku z tym poinformował, Ŝe do końca września 
przeprowadzona zostanie analiza wniosków składanych do WPI, analogicznie do PRL. Po tej 
analizie dopiero powaŜnie będzie moŜna  podejść do tego zagadnienia. Na dzień dzisiejszy 
nie wiemy jaki byłby zakres tej inwestycji, długość tej inwestycji oraz jakie byłyby jej koszty. 
Wobec tego wpisywanie jej do WPI bez posiadania tych danych mija się z celem. Oprócz 
tego trzeba będzie przeprowadzić kilka dodatkowych spotkań z władzami miasta i gminy  
Zgierz, Generalną Dyrekcją Dróg Krajowych i Autostrad po to, aby uzgodnić zapisy w planie 
zagospodarowania przestrzennego, określić charakter drogi i jej parametry, wskazać zarządcę 
tej drogi. Są to wyjściowe punkty, które muszą znaleźć się w WPI. W związku z tym poprosił, 
aby w dniu dzisiejszym nie głosować tego wniosku, gdyŜ nie posiadamy takich danych.  
Zaproponował powrócić do tematu, kiedy Zarząd będzie przeprowadzał analizę zgłoszonych 
wniosków.  
 
Radny Wojciech Budziarki w związku z zapewnieniem Starosty wycofał zgłoszony wniosek 
zaznaczając powrót do tematu we wrześniu. 
.  
Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji do projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  21 radnych. 
Przeciw głosowało     0 radnych. 
Wstrzymało się od głosu    4 radnych. 
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W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XX/190/08 Rady Powiatu 
Zgierskiego z dnia 30 maja 2008r. w sprawie przyjęcia Wieloletniego Planu Inwestycyjnego 
Powiatu Zgierskiego na lata 2007-2013 stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 
 
Ad. 7c) 
Projekt uchwały w sprawie wyraŜenia gody na udział Powiatu Zgierskiego w realizacji 
projektu „Budowa Zintegrowanego Systemu e-Usług Publicznych Województwa Łódzkiego 
(Wrota Regionu Łódzkiego)” stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 
 
Starosta przedstawił projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Paweł Wawrzyńczak przedstawił opinie Komisji do projektu 
uchwały. 
 
Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  21 radnych. 
Przeciw głosowało     0 radnych. 
Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XX/191/08 Rady Powiatu 
Zgierskiego z dnia 30 maja 2008r. w sprawie wyraŜenia gody na udział Powiatu Zgierskiego 
w realizacji projektu „Budowa Zintegrowanego Systemu e-Usług Publicznych Województwa 
Łódzkiego (Wrota Regionu Łódzkiego)” stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 
 
Ad. 7d) 
Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości wynagrodzenia Starosty Zgierskiego stanowi 
załącznik nr 20 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady poinformował, Ŝe w związku z nowelizacją w kwietniu br. 
rozporządzenia  Rady Ministrów z dnia 2 sierpnia 2005 r. w sprawie zasad wynagradzania 
pracowników samorządowych zatrudnionych w urzędach gmin, starostwach powiatowych  
i urzędach marszałkowskich proponuje podwyŜszenie kwoty wynagrodzenia Starosty  
w wysokościach podanych w projekcie uchwały. Zwaloryzowane wynagrodzenie będzie 
naleŜne od 1 stycznia br. Zaznaczył, Ŝe wykonywanie zadań przez Starostę i Zarząd oceniane 
jest pozytywnie. Dodał, iŜ Powiat Zgierski jest największym z powiatów i posiada 160.000 
mieszkańców.  
 
Radna Maria Sobczak poinformowała, Ŝe Klub Platformy Obywatelskiej z duŜą uwagą 
przyglądał się uchwale dotyczącej wzrostu wysokości zarobków Starosty. Ze smutkiem Klub 
zauwaŜył, Ŝe projekt uchwały przygotowany jest w sposób nieprawidłowy, gdyŜ nie jest 
kompletny. Zgodnie z § 20 ust. 2 Statutu Powiatu Zgierskiego do projektu uchwały dołącza 
się uzasadnienie określające skutki finansowe uchwały i źródła ich pokrycia. Niestety w tym 
projekcie uchwały tego nie ma. Dlatego teŜ Klub poprosił o uzupełnienie projektu uchwały w 
zakresie skutków finansowych. Następnie radna oznajmiła, Ŝe wraz ze wzrostem 
wynagrodzenia Starosty wiąŜe się wzrost wynagrodzenia członków Zarządu. Dlatego teŜ 
Klub poprosił o przedstawienie procentowego wzrostu wynagrodzenia poszczególnych 
członków Zarządu i skutków finansowych. Ponad to poinformowała, Ŝe Klub próbował 
oszacować  podwyŜkę Starosty w stosunku do grudnia 2007 r.  Wyliczył to na ok. 30%. 
Poprosiła o poprawienie tego rachunku jeśli Klub popełnił błąd.  Zaznaczyła, Ŝe Zarząd 
szczyci się, Ŝe dokonał podwyŜki na poziomie 10% dla pracowników starostwa – jest to 
oczywiście działanie bardzo słuszne – aczkolwiek 30% dla Starosty w stosunku do 10% dla 
pracowników wykonujących najwaŜniejszą, najbardziej merytoryczną codzienną pracę 
wydaje się pewną dysproporcją.  
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Przewodniczący Rady poinformował, Ŝe wysokość wynagrodzenia dla członków Zarządu 
ustala Starosta. On jako Przewodniczący moŜe wystąpić zgodnie z zapisami ustawy tylko  
o zmianę wysokości wynagrodzenia Starosty, które musi zaakceptować rada. Następnie 
poinformował, Ŝe w chwili obecnej płaca brutto Starosty wynosi 10.323 zł. Natomiast po 
podwyŜce 12.133 zł.  
 
Radna Maria Sobczak wskazała, Ŝe dwie podwyŜki w ciągu pięciu miesięcy wydają się być 
ciekawym zjawiskiem.  
 
Przewodniczący Rady poinformował, Ŝe miesięczny skutek finansowy to 1.810 zł. brutto.  
 
Radna Maria Sobczak poprosiła, aby Starosta przedstawił szacunkowo wzrost wynagrodzenia 
dla członków Zarządu.  
 
Starosta poinformował, Ŝe wynagrodzenie członków Zarządu jest róŜnicowane w zaleŜności 
od staŜu pracy. Z tego co pamięta wysokość podwyŜek dla Zarządu będzie stanowiła  
ok. 10%-14%, a  kwota ta wyniesie ok. 700 zł.  
 
Radna Maria Sobczak zapytała jakie będzie źródło ich pokrycia. Wskazała, Ŝe Zarząd musiał 
przygotować wcześniej tak budŜet, aby środki na ten cel w nim się znalazły.   
 
Starosta poinformował, Ŝe źródłem pokrycia będą te same rozdziały, działy, paragrafy,  
w których znalazły się środki na  podwyŜki dla pracowników starostwa. Nie będzie Ŝadnych 
modyfikacji w budŜecie z tego tytułu.  
 
Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji do projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  14 radnych. 
Przeciw głosowało     0 radnych. 
Wstrzymało się od głosu  11 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XX/192/08 Rady Powiatu 
Zgierskiego z dnia 30 maja 2008r. w sprawie ustalenia wysokości wynagrodzenia Starosty 
Zgierskiego w stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 
 
Ad. 7e) 
Projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu Powiatu Zgierskiego stanowi załącznik nr 22 do 
protokołu. 
 
Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały.   
 
Radny Henryk Tomczak wyraził zdziwienie co do uzasadnienia uchwały, gdzie zapisano, Ŝe 
Powiat Zgierski ma obecnie dobrą kondycję finansową. Dodał, Ŝe osobiście przeciwny jest 
temu, aby radni otrzymali podwyŜkę diet, gdyŜ nie ma ku temu racjonalnych powodów. 
 
Radna Maria Sobczak oznajmiła, Ŝe patrząc na przebieg głosowania nad poprzednią uchwałą 
prawdopodobnie i ta uchwała zostanie podjęta. Wskazała, Ŝe jeśli tak się stanie to za 
wzrostem diet powinna iść większa praca. W związku z tym Klub PO będzie zastanawiał się 
nad złoŜeniem na najbliŜszych sesjach wniosku o utworzenie bezpłatnej podkomisji do spraw 
pozyskiwania funduszy zewnętrznych. Wskazała, Ŝe radni pracą w tej podkomisji będą mogli 
na siebie zarobić.  
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Przewodniczący Rady wskazał, Ŝe kaŜda taka inicjatywa jest mile widziana i sam się pod taką  
inicjatywą podpisze. 
 
Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji do projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  15  radnych. 
Przeciw głosowało     8 radnych. 
Wstrzymało się od głosu    3 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XX/193/08 Rady Powiatu 
Zgierskiego z dnia 30 maja 2008r. w sprawie zmiany Statutu Powiatu Zgierskiego stanowi 
załącznik nr 23 do protokołu. 
 
Ad. 7f) 
Projekt uchwały w sprawie zmiany Planu Rozwoju Lokalnego Powiatu Zgierskiego na lata 
2007 -2015 stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 
 
Starosta przedstawił projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji do projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  23  radnych. 
Przeciw głosowało     0 radnych. 
Wstrzymało się od głosu    2 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XX/194/08 Rady Powiatu 
Zgierskiego z dnia 30 maja 2008r. w sprawie zmiany Planu Rozwoju Lokalnego Powiatu 
Zgierskiego na lata 2007 -2015 stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 
 
Ad. 8 
Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Zgierskiego o działalności między sesjami Rady 
Powiatu stanowi załącznik nr 25 do protokołu.  
 
Ad. 9 
Informacja Starosty Zgierskiego o pracach Zarządu i wykonaniu uchwał Rady w okresie 
między sesjami stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 
 
Starosta przedstawił informację.  
 
Ad. 10 
Przewodniczący Rady odniósł się do interpelacji radnego Tadeusza Iwaniuka. Poinformował, 
Ŝe „prośbę w stosunku do Pana Karpińskiego przyjmuję i wykonam. Pan mnie prosi  
o wyjaśnienie Panu Staroście, Ŝe próba blokowania sprawowania kontroli radnego nad 
Zarządem jest łamaniem zasad demokracji. To obiecuję, Ŝe porozmawiam. Natomiast  
w innej sprawie chcę się z Panem radnym nie zgodzić. Pisze Pan w interpelacji, Ŝe inną 
sprawą jest fakt wprowadzenia w błąd Przewodniczącego Rady o braku potrzeby zwoływania 
dodatkowej sesji. A mimo to zwołano ją.  Tutaj jednoznacznie Starosta zdeklarował i jest to  
w sprawozdaniu z sesji z 25 kwietnia br., gdzie Starosta cytuję  dokładnie, a to sprawozdanie 
jest obowiązujące bo je przyjęliśmy  „ Starosta w imieniu Zarządu zadeklarował, Ŝe złoŜy 
wniosek o sesję nadzwyczajną, której przedmiotem obrad będzie ten temat, Ŝeby uniknąć 
zarzutów, Ŝeby nie komplikować spraw”. Tylko teŜ Starosta apelował do radnych niewaŜne 
opozycja, koalicja o rozsadek. Po tym wyjaśnieniu zabrał głos Pan radny Kozanecki  
i w imieniu aleksandrowskiej społeczności podziękował Staroście, za złoŜoną deklarację.  
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Starosta słowa dotrzymał, sesję zwołał. Poprosił o jej zwołanie. Ja sesję zwołałem dwa 
tygodnie temu. W związku z tym 29 maja br., kiedy Pan składa interpelację i pisze Pan takie 
zdanie „a mimo to zwołano ją w dodatkowym terminie”. Mimo czego. Mimo tego, Ŝe Starosta 
zdeklarował i ją zwołano. To nie mimo tylko dotrzymano słowa w pełni. „Zwołano naraŜając 
radnych na utrudnienie w pracy podstawowej” z tym bym się zgodził, „a w przypadku braku 
kworum wstrzymania inwestycji w Aleksandrowie”. No pisze Pan dwa tygodnie po sesji 
nadzwyczajnej, gdzie kworum było bardzo wysokie. Stawia pan hipotezy po fakcie, które 
byłyby, których nie było i nie będzie. Bo sesja nadzwyczajna była, frekwencja była, wszystko 
przyjęliśmy i Pan dwa tygodnie po tym w interpelacji Pisze do mnie, „a mimo to zwołano ją 
naraŜając…, a w przypadku braku kworum wstrzymanie inwestycji w Aleksandrowie by 
groziło. Myślę, Ŝe było to zaplanowane działanie, a moje pytania były okazją do rewanŜu za 
krytykę”. MoŜe do rewanŜu tak, ale nie zaplanowane  działania, Ŝeby nie było inwestycji. Bo 
gdyby było zaplanowane to by było zrealizowane. A zrealizowane nie było bo sesja się 
odbyła po dwóch tygodniach. Sprawę wyjaśniliśmy. Uchwały odpowiednie zostały przyjęte. 
Pan Krzysztof Kozanecki w między czasie nawet na sesji podziękował i prosił o dotrzymanie 
słowa. Słowo zostało dotrzymane. Dlatego nie przyjmuje tutaj interpelacji za dobrą stronę po 
juŜ wydarzeniach. Wydarzenia były. Gdyby Pan napisał to na drugi dzień to ja rozumię, Ŝe 
Pan miał wątpliwości, czy sesja się odbędzie. Ale nie moŜna mieć wątpliwości, ani  
o frekwencję, ani o treści sesji, która się odbyła i Pan na niej był o ile sobie przypominam. To 
tyle jeśli chodzi o moją odpowiedź na interpelację bo jest do mnie. Myślę, Ŝe pisemnie nie 
będę Panu odpowiadał”.    
 
Naczelnik Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru i Nieruchomości Joanna Rokicka 
odpowiedziała na interpelację radnego Krzysztofa Gawrońskiego. Wskazała, Ŝe historia tej 
nieruchomości jest rzeczywiście długa, gdyŜ sięga lat 90-tych, kiedy to ówczesne władze 
podjęły decyzję o budowie w Ozorkowie nowej przychodni lekarskiej. Z posiadanych przez 
nią informacji prace inwestycyjne stanęły w latach 1994-1995. Do powiatu nieruchomość ta 
trafiła w 1999 r. jak powstały starostwa. Wtedy Skarb Państwa w osobie Starosty Zgierskiego 
włączył tę nieruchomość do zasobów mając za zadanie prawidłowe jej zagospodarowanie. Na 
wniosek złoŜony przez ówczesne władze Ozorkowa w 2000 r. Starosta Zgierski podjął 
wszelkie czynności zmierzające do przekazania w drodze darowizny tej nieruchomości na 
rzecz Ozorkowa. Działania te zostały sfinalizowane juŜ w 2001 r. podpisaniem stosownego 
aktu notarialnego. Była to umowa darowizny, która zgodnie z swoją właściwością jeśli 
zawierana jest pomiędzy podmiotami o charakterze publicznym musi zawierać cel wykonania 
darowizny. Cel ten był określony w umowie jako szeroko rozumiane potrzeby mieszkaniowe. 
Ten stan funkcjonował do 2007 r., kiedy zainteresowanie tym obiektem podjęła Łódzka 
Specjalna Strefa Ekonomiczna. Strefa ta chciała pozyskać nieruchomość na potrzeby 
inwestora. Natomiast na przeszkodzie staną cel określony w umowie, gdyŜ inwestor nie chciał 
zagospodarować jej na cele mieszkaniowe lecz na cele gospodarcze. Biorąc pod uwagę 
obecny stan prawny Burmistrz Ozorkowa nie moŜe wnieść tej nieruchomości aportem bądź 
sprzedać jej Strefie. W związku z tym powstał pomysł, aby nieruchomość ta wróciła do 
Skarbu Państwa, co zresztą jest zgodne z prawem, gdyŜ nie zostały zrealizowany cel 
określony w umowie. Wobec powyŜszego Starosta Zgierski działając w porozumieniu  
z przedstawicielem Wojewody Łódzkiego złoŜył oświadczenie na rzecz Burmistrza 
Ozorkowa o odwołaniu darowizny. Konsekwencją złoŜenia odwołania, oświadczenia woli 
było zwrotne przeniesienie prawa własności na Skarb Państwa. Nastąpiło to w październiku 
2007 r. Na początku listopada 2007 r. Starosta Zgierski wystąpił do Wojewody Łódzkiego  
o wyraŜenie zgody na wniesienie aportem tej nieruchomości do Specjalnej Łódzkiej Strefy 
Ekonomicznej. Pod koniec grudnia 2007 r., czy teŜ na początku stycznia br. taką zgodę 
Wojewoda Łódzki wyraził. W międzyczasie wykonany został szacunek nieruchomości, 
zgromadzono wszystkie niezbędne dokumenty do sfinalizowania tej transakcji. Od tego czasu 
Starosta Zgierski gotowy jest podpisać umowę o czym poinformował Strefę. W kwietniu br. 
odbyły się dwukrotne nieudane próby podejścia do podpisania aktu notarialnego. Raz  
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w Łodzi, drugi raz w Warszawie. Z wyjaśnień przekazanych przez Zarząd Strefy aktu nie 
moŜna podpisać ze względu na problemy proceduralne leŜące po ich stronie. Dodatkowo 
poinformowali, Ŝe została zamówiona ekspertyza prawna w kancelarii warszawskiej, która 
miała być pierwotnie wydana do końca kwietnia br., a w tej chwili mowa jest o końcu maja 
br. Ekspertyza ta miała rozwiać wszelkie wątpliwości natury prawnej.  
 
Radny Krzysztof Gawroński wskazał, Ŝe zrozumiał, Ŝe Starosta Zgierski posiada 
upowaŜnienie do podpisania umowy przekazania tego obiektu Zarządowi Łódzkiej Specjalnej 
Strefy Ekonomicznej.  
 
Starosta Zgierski odpowiedział, Ŝe jest gotowy do podpisania tej umowy. Jednak musi znaleźć 
się ktoś z drugiej strony, kto będzie mógł w imieniu strefy to przejąć. Termin na podpisanie 
aktu ustalany był dwukrotnie. Dodał, Ŝe posiada delegacje ustawową udzieloną przez 
Wojewodę Łódzkiego na przekazanie obiektu w formie darowizny nawet w dniu dzisiejszym. 
Jednak problem istnieje po stronie Łódzkiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej.  
 
Radny Krzysztof Gawroński zwrócił się do przedstawiciela Rady Nadzorczej Łódzkiej 
Specjalnej Strefy Ekonomicznej o skomentowanie sytuacji. 
 
Radny Wiesław Gajos poinformował, Ŝe z posiadanych przez niego informacji powstał spór 
kompetencyjny pomiędzy Ministerstwem Gospodarki, a Ministerstwem Skarbu Państwa.  
W związku z tym o czym wcześniej była juŜ mowa zlecono przeprowadzenie ekspertyzy 
prawnej. Sprawa ta miała być w najbliŜszym czasie załatwiona. Jednak na chwilę obecną 
radny nie ma innych informacji, gdyŜ nie odbyło się posiedzenie Rady Nadzorczej.  
 
Starosta Zgierski odpowiedział na interpelację radnego Henryka Tomczaka dotyczącą 
aplikowania o środki unijne. Wskazał, Ŝe na dzisiejszej sesji zostało to wyjaśnione w sposób 
wyczerpujący. Poinformowano o ogłoszonych  naborach i o wnioskach składnych  
o pozyskanie środków z tych naborów. Dodał, Ŝe o środki zewnętrzne równieŜ  zamierza 
aplikować Powiatowy Zespół Opieki Zdrowotnej w Zgierzu. Oznajmił, Ŝe jeŜeli będą 
ogłoszone dalsze nabory będzie o tym radnych informować.  
 
Ad. 11 
Radny Tadeusz Iwaniuk oświadczył, „Ŝe w pewnym stopniu manipuluje Pan  prawem do 
udzielania głosu bo po odpowiedziach innych byli dopuszczeni koledzy do zadawania 
dodatkowych pytań. Po Pana odpowiedzi nie umoŜliwił mi Pan zadania dodatkowych pytań 
zostawiając mnie jakby na koniec. Trudno, pogodzę się z tym. Wracając jednak do tematu 
Panie Przewodniczący  nie spodziewałem się odpowiedzi od Pana dzisiaj. Myślałem, Ŝe 
logicznym rozwiązaniem będzie przesłuchać płytę i ewentualnie w tym momencie udzielić 
odpowiedzi. JeŜeli mógłbym prosić, prosiłbym jednak o odpowiedź na piśmie dlatego, Ŝe od 
pewnego czasu interpelacje moje są na stronie i odpowiedzi są na stronie. Odpowiadam Panu 
w ten sposób. Przesłuchując płytę jest taka sytuacja, Ŝe Pan zadaje pytanie do Zarządu, czy 
będzie moŜna na sesji majowej jeszcze przeprowadzić, myśląc o sesji domyślam się majowej 
standardowej i nie ma zaprzeczenia ze strony  Zarządu. Kwestia dodatkowego spotkania 
wynika trochę później z treści. Czasami warto przesłuchać. Sam byłem zaskoczony słysząc 
samego siebie czasami bo to są ciekawe uwagi jak człowiek wypowiada się i jak prowadzi 
sprawę. To jeŜeli chodzi o ten zarzut potrzeby zwoływania. Kwestia braku kworum ja cytuje 
to po to, aby pokazać jakie mogło wystąpić zagroŜenie. Chwała i dzięki koleŜankom  
i kolegom radnym, Ŝe wszyscy tak zgodnie dopisali na poprzedniej sesji i udało sie tą sprawę 
załatwić dzięki czemu odetchnąłem z ulgą bo nie jestem w tym momencie kozłem ofiarnym 
całego zamieszania. Ale gdyby się tak nie zdarzyło z przyczyn losowych, kaŜdy z nas ma 
jakieś prace, kaŜdy z nas ma jakieś plany i uchwała by nie przeszła, a z tego rozumiem, Ŝe ona 
musiała być uchwalona w połowie miesiąca bo dzisiaj byłoby juŜ za późno to inaczej nie 
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byłoby sensu zwoływania dodatkowej sesji.  Jakie tworzyłoby to zagroŜenie. Ja jestem 
nowym radnym i nie znam wszystkich niuansów statutu i moŜliwe, Ŝe nie jestem w stanie… 
Natomiast uwaŜam, Ŝe Zarząd, a szczególnie Pan Karpiński zna to biegle i wiedział jakie 
występuje zagroŜenie. Na poprzedniej sesji zadałem pytanie, czy Pan Starosta Karpiński znał 
odpowiedź na stawiane przeze mnie pytanie na Komisji. Uzyskałem odpowiedź, Ŝe tak. Więc 
co stanowiło problem przekazanie to na Komisji zamiast zdejmowanie uchwały miesiąc temu. 
Tu jeszcze nawiązując do Pana radnego Wawrzyńczaka, czy ja miałem przepraszać Pana 
Starostę za to, Ŝe zadałem pytanie dotyczące kosztorysu. Czy to moje zachowanie było tak 
niewłaściwe, Ŝe ja powinienem przepraszać. Pan prawie błagalnym głosem prosił Pana 
Starostę, Ŝeby Pan Starosta jednak przywrócił tą uchwałę. Nic nie pomogło. To jest zapis na 
taśmie. Wszyscy członkowie Komisji prosili Pana Starostę, Ŝeby jednak tego nie robił. To nie 
pomogło. To było bez echa. To czy moją winą było to, Ŝe  zadałem pytania. No jeŜeli tak, to 
ja w tym momencie będę się bał zadawać pytań na kolejnych Komisjach bo znowu moŜe być 
taka sama sytuacja. PrzekaŜe Panu Wiceprzewodniczącemu zapis, aby mógł przesłuchać  
i Panie Przewodniczący teŜ prosiłbym o przesłuchanie moŜe w tym momencie podzieli Pan 
moje zdanie”.  
 
Przewodniczący Rady odpowiedział, „Ŝe nie podzieli zdania, chociaŜ by dlatego, Ŝe jedynym 
dokumentem, który stanowi o tym co były podjęte to są uchwały i protokół. To jest 
dokument, który jest przyjmowany przez radnych. JeŜeli moje pytanie obok zostało akurat 
nagrane i moje pytanie do Starosty było, być moŜe takie było, ja nie zaprzeczam, czy to jest 
konieczne, czy nie wystarczy w maju to nie jest dokument na który Pan się moŜe powoływać. 
W związku z tym nikt mnie nie wprowadzał w błąd bo Starosta zdeklarował, zdeklarował  
 i się odbyło. Pan nie pisze tego na dzień przed, czy na drugi dzień po sesji bo Pan się boi, Ŝe 
sesji nie zwołamy. Niech Pan zrozumie pisze Pan miesiąc po tamtej sesji. Dlatego moje 
pytanie dotyczy, dlaczego Pan ma te wątpliwości, Ŝe nie będzie kworum,  Ŝe uchwała nie 
będzie podjętą, Ŝe inwestycja zostanie nie podjęta, kiedy została podjęta. Gdyby Pan  to pisał 
na drugi dzień po sesji to bym Pana rozumiał. Tylko pisze Pan juŜ dwa tygodnie po sesji 
odbytej nadzwyczajnej. Nikt mnie nie wprowadza w błąd bo Starosta zadeklarował, Ŝe zrobi 
tą nadzwyczajną sesję. Tak jak powiedziałem tak jest w protokole, proszę go sobie 
przeczytać. On jest dzisiaj przyjętym dokumentem i na tym dokumencie moŜemy pracować. 
Pan radny w imieniu aleksandrowskiej społeczności, a nie Klubu nawet podziękował za 
złoŜoną deklarację i deklaracja została wypełniona. Więc nie wiem o czym my w ogóle tutaj 
dyskutujemy. Dlatego ta interpelacja jak gdyby jest w dalszym ciągu szukaniem drugiego 
dna, o którym mówił Pan Wiceprzewodniczący Wawrzyńczak. Bo ja nie wiem jakiego dna 
Pan szuka. Uchwała jest podjęta, inwestycja idzie wszystko jest ok. Nie rozumnię, naprawdę 
nie rozumię Pana w dalszym ciągu wypowiedzi dotyczącej tej interpelacji. Było moje 
nazwisko dlatego odpowiadam Panu, Ŝe nie zostałem wprowadzony w błąd bo Starosta taką 
deklarację złoŜył i ja pytałem, czy nie wystarczy w maju to były pytania dodatkowe. Mam 
prawo pytać. Natomiast nie jest to w protokole, to nie była oficjalna wypowiedź notowana na 
sesji. W związku z tym jak teraz Pani Sobczak prowadzi rozmowę i o coś zapyta to ja mam  
o to zapytać i powiedzieć, Ŝe jest to oficjalny dokument z sesji. No nie. Szanowni radni 
dokumenty przecieŜ tak jak powiedziałem to przyjęte uchwały, które wszystkie zobowiązują, 
a szczególnie zobowiązują Zarząd nasze uchwały, nas teŜ i to co było powiedziane protokół. 
Dlatego ja się pytam, czy są uwagi. JeŜeli Pan by wniósł uwagi, Ŝe tak nie było, prosił  
o sprostowanie byśmy sprostowali. Przyjęliśmy go dzisiaj bez Ŝadnego głosu sprzeciwu. Ja go 
czytałem. Zresztą wszystkie protokoły czytam. W związku z tym przyjmuję i na podstawie 
tego protokołu stwierdzam jeszcze raz, Ŝe nie zostałem wprowadzony w błąd dlatego nie 
wiem po co Pan mnie informuje, Ŝe zostałem wprowadzony w błąd. Jeszcze raz mówię nie 
zostałem wprowadzony. Pan Starosta zdeklarował sesję nadzwyczajną. Poprosił mnie 
zwołałem. Sesja się odbyła plan przyjęty. Tyle mam, Ŝeby nie przedłuŜać dyskusji bo myślę, 
Ŝe zaczyna być jałowa  dyskusja”.    
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Radny Tadeusz Iwaniuk „Panie Przewodniczący  ja jednak namawiam Pana do przesłuchania. 
Protokół jest skrótem zapisu. Zapis jest bardzo szerszy. Ja wiem, Ŝe moŜe nie stanowić…  
W porządku zostawmy ten temat jako… Tu nie było Ŝadnego wniosku o podwaŜenie sesji. 
Jedynie zwrócenie uwagi na mechanizm, który wystąpił w celu uniknięcia przyszłych takich 
sytuacji. Zwrócenie uwagi na mechanizm. Prosił bym jednak Panie Przewodniczący  
o udzielenie odpowiedzi na piśmie bo widzę, Ŝe słowo mówione nie jest adekwatne do 
zapisu”.  
 
Przewodniczący Rady „ Panie radny udzieliłem Panu informacji w protokole będzie zapisane. 
Będzie Pan mógł sobie przeczytać. Ja nie będę odpowiadał jeŜeli tu wyjaśniam publicznie, 
zmieniał i pisał. Panie przygotują z tego stenogram. JeŜeli to nie odpowiada temu co 
mówiłem na sesji to proszę wnieść poprawkę na kolejnej sesji  do protokołu. Mam prawo 
udzielać odpowiedzi na interpelację, zapytania radnych publicznie i ją publicznie wygłosiłem. 
W związku z tym będzie zapisany w protokole. Jeszcze raz mówię to jest dokument. Taki 
sam, który podpisuję jako Przewodniczący Rady powiadomienia inne, tak samo jest protokół.  
Tylko protokół o tyle ma waŜność, Ŝe wszyscy Państwo radni przynajmniej większością 
muszą go przyjąć. Bo ja go podpisuje po głosowaniu, nie przed. I on jest dokumentem. 
Natomiast jeszcze raz mówię nagranie na kasecie nie jest dokumentem”.  
 
Radny Wojciech Budziarski zapytał, jak wygląda sprawa malowania znaków na 
skrzyŜowaniu u. 1 i 3 Maja w Zgierzu.  
 
Naczelnik Wydziału Drogownictwa poinformował, Ŝe oznakowanie poziome zostało 
wykonane w maju przez firmę Unidro, która przesłała zawiadomienie o wykonaniu tego 
oznakowania. 
 
Ad. 12 
Nie zabierali głosu osoby nie będące radnymi.  
 
Ad. 13 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady dokonał zamknięcia             
XX sesji Rady Powiatu Zgierskiego o godz. 1412. 

 
Na tym protokół zakończono.  

Protokołowała        

 
 
 


